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Abstract (en)
[origin: WO8400020A1] Device for blocking the hand brake lever of cadrs, preferably for the use in passenger cars. The aim of the proposed device
is to prevent the theft of cars. The essence of the invention lies in that the device comprises elements covering the free end and at least a portion of
the hand brake lever, whereby one of the elements forms a displaceable mounted opening member fitted to the press-button of the engaging organ
of the hand brake lever, further there is a locking device preventing the displacement of said opening member.

Abstract (fr)
Dispositif de blocage du levier du frein à main de voiture, destiné de préférence à une utilisation dans des véhicules transportant des passagers. Le
but du dispositif est d'empêcher le vol des voitures. L'essence de l'invention réside dans le fait que le dispositif comprend des éléments recouvrant
l'extrémité libre et au moins une partie du levier du frein à main, un des éléments formant un organe d'ouverture monté de manière mobile sur
le bouton pressoir de l'organe d'engagement du levier du frein à main, un dispositif de verrouillage empêchant le déplacement dudit organe
d'ouverture étant également prévu.
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